
 

Protokoll Styrelsemöte 2022-08-18 

 
Plats: Skidstadion 

Närvarande: Charlotta Nilsson, Urban Lindgren, Tomas Kristoffersson, Martin Ohlsson, 
Kristina Hammarfalk, Helen Hanstock, Erica Johansson 

 

1. Mötets öppnande 
Martin Ohlsson hälsade alla välkomna till dagens möte. 

2. Val av sekreterare och justerare 
Erica Johansson valdes till mötets sekreterare och Kristina Hammarfalk att justera dagens 
protokoll. 

3. Förra mötets protokoll 
Protokoll från styrelsemöte den 1 juni gicks igenom. 

Kristina fortsätter att leta reda på Östen Fogelqvists dotter angående Östens 
filmdokumentärer. 

Protokollet lades till handlingarna. 

4. Ekonomi 
Inget av vikt att rapportera gällande den löpande ekonomin. 

Martin påminde om (inför kommande års budget) att det finns ett beslut från SOFT att O-
ringen-arrangerande distrikt ska få ett kompensationsstöd för minskad övrig 
tävlingsverksamhet på 100 000 kr under O-ringenåret. 

Martin och Urban ska undersöka hur arvodet för tävlings- och bankontrollanter ska utbetalas. 

5. Tävling 
Kommittémöte 
Tävlingskommittén hade möte förra veckan där man bland annat planerade långtidsprogram 
för nationella och mästerskapstävlingar t o m säsongen 2025. Treårsplanen är en 
planeringsgrund för föreningarna med avseende på tävlingsorganisation och tävlingsområde 
för att distriktet ska kunna erbjuda arrangemang av god kvalitet. 

Tävlingskommittén enades om att ambitionen är att nationella och mästerskapstävlingar i 
distriktet ska arrangeras på godkända kartor säsongen 2024. 

Jörgen Ågran är OK Storsjöns representant i tävlingskommittén. 

Kartkontroll 
Mötet diskuterade arbetsgången samt det ekonomiska ansvaret för kartkontroll. Mötet 
beslutade att JHOF står för kostnaden för kartkontroll upp till en viss summa. 

Tomas tar fram ett förslag för arbetsgången. 

Mötet tog även upp att distriktet bör ha ett märkningssystem för kartor, antingen på distrikts- 
eller klubbnivå.  

Öppet tävlingsmöte 7 september 
Vid mötet kommer syftet med treårsplanen presenteras. Dessutom kommer tävlings- och 
bankontrollanter vara en punkt samt utbildning inom dessa områden den 26 november i regi 
av Lennart Strandberg och Hans-Åke Öström. Ytterligare en punkt på mötet är arbetsgången 
för kartkontroll. 
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6. Ungdomsverksamhet inklusive brobyggarna 

Ungdomskommittén hade möte i början av sommaren. Vid mötet lades fram ett förslag om att 
ta bort mästerskapsstatus på DM-tävlingar för klasser upp till 12 år. Styrelsen beslutade om 
detta (via e-post) den 20 juni. 

Från distriktet har det varit deltagande vid ungdomslägret i Idre. 

Ungdomskommittén har jobbat vidare med ungdomsserien, bland annat prisanskaffning och 
planering inför nästa år. 

Vid NM-stafetten för ungdomar deltog två lag från distriktet. 

Lägret SuperSkogsSkoj arrangeras till helgen. 

Ungdomskommittén får i uppdrag att ta fram ett förslag till en orienteringströja som kan 
användas vid arrangemang där ungdomar representerar distriktet. 

7. Utbildning 
Erica har undersökt möjligheterna att det arrangeras en banläggningsutbildning i distriktet. Det 
finns ingen central utbildare från SOFT, det finns dock möjlighet från centralt håll att få en 
digital utbildning. Erica undersöker vidare möjligheterna att ha en fysisk utbildning. Planerna 
för en utbildning tas upp vid mötet den 7 september. 

8. Frösö IFs motion – framtida anställning 
Inget att rapportera. 

9. Övriga frågor 
Mötet beslutade att Johan Näslund får (tillsammans med Kristina) delta på tävlingskonferensen 
senare i höst, förbundet bekostar Johans deltagande. 

Det finns en samling med äldre orienteringskartor som Helen förvaltar. Helen överlämnar 
dessa till Tomas vid nästa möte. 

Kristina och Erica har funderat på visionen (eller slagordet) för distriktets orienterings-
verksamhet. För närvarande finns två förslag: 

• Jämt å ständut – orientering för alla i Jämtland Härjedalen 

• Jämt och härligt – orientering för alla i Jämtland Härjedalen 

10. Kommande möten 
Öppet möte ang tävlingsverksamhet: 7 september 
Styrelsemöte: onsdag 28 september kl 18.00. Skidstadion 
O-ting höst: onsdag 16 november 
 

 

Martin Ohlsson 
Ordförande för mötet 

 Erica Johansson 
Sekreterare 

 

 

Kristina Hammarfalk 
Justerare 

  

 


